

Warning to French investors: Fraudulent investment scheme misrepresenting Aquila Capital's name

8 AUGUST 2024

Aquila Capital has been informed of recent cases of a scam perpetrated in France. Some individuals in France have been contacted by someone claiming to be a sales representative of Aquila Capital, offering direct investments into a photovoltaic (PV) plant named „La Cabrita“ in Spain. While La Cabrita is indeed an asset owned by a fund managed by Aquila Capital, these offers are fraudulent and have no connection with Aquila Capital or any of its affiliates. They are based on forged marketing materials and fabricated subscription notices that are not Aquila Capital templates.

Have you been contacted by someone claiming to be affiliated with Aquila Capital? Here are some warning signs:

- Aquila does not use the domain [aquila-capital.fr](mailto:info@aquila-capital.fr). All our e-mails will use the domain [aquila-capital.de](mailto:info@aquila-capital.de) or [aquila-capital.com](mailto:info@aquila-capital.com).
- Subscription Notices from Aquila are never signed by only one signatory. We adhere to a strict two-signatory policy.
- All of Aquila Capital's marketing materials will include a regulatory disclaimer section at the end of the document.

All of Aquila Capital's marketing materials will clearly identify the Aquila entity from which the materials originate and use its full legal name, e.g. Aquila Capital Investmentgesellschaft mbH, Aquila Capital Holding GmbH or Aquila Clean Energy GmbH. If you see various Aquila entities and logos in one document this should be a warning sign.

Aquila Capital is a regulated investment company and does not and will not offer direct investments into individual assets, such as PV plants, to private investors. Aquila Capital has no involvement in the reported schemes, and cannot accept any responsibility for resulting loss, damage or claim. We would therefore like to caution the public to be wary of these and other similar solicitations that falsely claim to be affiliated with Aquila Capital.

We strongly advise anyone who has been contacted by someone claiming to be a sales representative of Aquila Capital offering direct investments into PV plant „La Cabrita“ or any other direct investment in France to ignore such offers and not to provide any personal or financial information to the caller or sender. We also recommend reporting such incidents to the local authorities and to Aquila Capital at info@aquila-capital.de.

Aquila Capital takes the protection of its brand and reputation very seriously and will take legal action against any unauthorized use of its name or logo.

*****FRENCH VERSION*****

Avertissement aux investisseurs français : Schéma d'investissement frauduleux usurpant le nom d'Aquila Capital.

8 AOÛT 2024

Aquila Capital a été informée de cas récents de fraude perpétrée en France. Certains individus en France ont été contactés par une personne prétendant être un représentant commercial d'Aquila Capital, proposant des investissements directs dans une centrale photovoltaïque (PV) nommée " La Cabrita " en Espagne. Bien que La Cabrita soit effectivement un actif détenu par un fonds géré par Aquila Capital, ces offres sont frauduleuses et n'ont aucun lien avec Aquila Capital ou l'une de ses filiales. Elles sont basées

sur des documents marketing falsifiés et des avis de souscription fabriqués qui ne sont pas des modèles d'Aquila Capital.

Avez-vous été contacté par une personne prétendant être affiliée à Aquila Capital ? Voici quelques signes avant-coureurs :

- Aquila n'utilise pas le domaine aquila-capital.fr. Tous nos e-mails utilisent le domaine aquila-capital.de ou aquila-capital.com.
- Les avis de souscription d'Aquila ne sont jamais signés par un seul signataire. Nous adhérons à une politique stricte de double signature.
- Tous les documents de marketing d'Aquila Capital comprendront une section de non-responsabilité réglementaire à la fin du document.
- Tous les documents marketing d'Aquila Capital identifieront clairement l'entité Aquila à l'origine des documents et utiliseront son nom légal complet, par exemple Aquila Capital Investmentgesellschaft mbH, Aquila Capital Holding GmbH ou Aquila Clean Energy GmbH. Si vous voyez plusieurs entités et logos d'Aquila dans un même document, c'est un signe d'avertissement.

Aquila Capital est une société d'investissement réglementée qui ne propose pas et ne proposera pas d'investissements directs dans des actifs individuels, tels que des centrales photovoltaïques, à des investisseurs privés. Aquila Capital n'est pas impliquée dans les projets signalés et ne peut accepter aucune responsabilité en cas de perte, de dommage ou de réclamation qui en résulterait. Nous souhaitons donc mettre en garde le public contre ces sollicitations et d'autres sollicitations similaires qui prétendent faussement être affiliées à Aquila Capital.

Nous conseillons vivement à toute personne ayant été contactée par quelqu'un prétendant être un représentant commercial d'Aquila Capital et proposant des investissements directs dans la centrale photovoltaïque "La Cabrita" ou tout autre investissement direct en France, d'ignorer ces offres et de ne fournir aucune information personnelle ou financière à l'appelant ou à l'expéditeur. Nous recommandons également de signaler ces incidents aux autorités locales et à Aquila Capital à l'adresse info@aquila-capital.de.

Aquila Capital prend très au sérieux la protection de sa marque et de sa réputation et prendra les mesures légales nécessaires contre toute utilisation non autorisée de son nom ou de son logo.